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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez  panią  obietnic  jest:  „Odpowiemy  na  potrzeby  kadry  nauczycielskiej  i  akademickiej.
Zwiększymy dodatek motywacyjny dla nauczycieli przedmiotów, których najbardziej brakuje, w
tym nauczycieli  w szkołach specjalnych.  Wprowadzimy program wsparcia  mentoringowego dla
nauczycieli  zaczynających  pracę  w  szkole  i  program  wsparcia  stypendialnego  dla  młodych
pracowników  naukowych  z  kluczowych  dla  Gliwic  dyscyplin,  tak  aby  mogli  planować
długoterminową karierę akademicką w naszym mieście.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Na jakim etapie jest realizacja tej obietnicy?
2.  Ile  nauczycieli  przedmiotów,  których  najbardziej  brakuje  otrzymuje  dodatek  motywacyjny?
Jakich nauczycieli najbardziej brakuje?
3. Z jakimi organizacjami pozarządowymi nawiązano współpracę?
4. Czy program wsparcia mentoringowego już powstał? Jak jest realizowany, jaki jest jego koszt, na
czym polega?
5. Na jakim etapie jest program wsparcia stypendialnego dla młodych pracowników naukowych?
Jaki potencjalny jest koszt, ilu jest potencjalnych beneficjentów?

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 

z poważaniem,
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